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Andrzej Gbtqbieski

Radny Rady Miasta Wfoclawek

Wloclawek, 22.02.202 1r.

Pan

dr Morek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawe k

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaricdw Wloclawka zwracam siq z pro6ba o remont przejazdu przez Tamq.

Odcinek drogi przez Tamq ma bardzo zniszczonq nawierzchnig ijest natychmiastowa
potrreba dokonania remontu na,kt6ry mieszkaricy Wloclawka czekajq oc. kilku lat.
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